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Mødereferat 
 

05-01-2016 

Ejendomskontoret, Bybjerget  

 

Møde indkaldt af: SP Mødetype: Bestyrelsesmøde 

Referent: HN Ordstyrer: AØ 

Deltagere:  

Peter von der Fehr (PF), Susanne Petersen (SP), Susanne Kruse (SK), Annelise Ørnbo (AØ), Charlotte 
Braun (CB), Ejd.mester Stig Christophersen (SC), Helle Nielsen (HN) 

Fraværende: 

Flemming Larsen (FL) 

Referat 

Punkt 1 - Godkendelse af referat fra sidste møde 

 Referat fra bestyrelsesmøde af 2. december 2015 blev godkendt uden kommentarer. 

 

Punkt 2 på dagsorden Formanden orienterer 

Diskussion/Beslutning:  

 YouSee har lavet internet/tv-forbindelser, der blev ødelagt pga branden hos grønthandleren 
nytårsnat. 

 Jesper (YouSee), JST, og 1 person mere deltager på næste bestyrelsesmøde pga. forslag til 
ændring af tv-pakker, telefoni mv. 

 Anders Holmgren, DAB inviteres til et møde omkring intern kommunikation – forslag/emner sendes 
til PVF som herefter tager kontakt til Anders Holmgren. 

 Solenergi: PVF foreslår et møde med Per Søgaard fra Bolind på en af følgende datoer: 26/1, 9/2 
eller 10/2. 

 

Punkt 3 på dagsorden Ejendomsmester orienterer 

Diskussion/Beslutning:  

 Der er bestilt nye mobiltelefoner til de blå mænd, da telefonerne blev ødelagt ifbm vandskade efter 
branden. 

 Personale: Preben er i bedring 

 Der er bestilt en ny dør til svalegang. Denne er en prøve for at se om det gør en forskel. 

 Der er indkøbt fugtmålere til at registrere fugtighed i lejemål. Dette er også for at sikre, at udluftning 
foretages tilstrækkeligt i lejemål som er plaget af fugtgener. 

 Elevatorrenovering: Planen er ændret en smule, hvilket betyder at alle elevatorer er 
færdigrenoveret inden udgangen af 2016. Bestyrelsen ønsker en tidsplan hængt op i opgangene. 

 Der har været indbrud i kælder i blok A og E. Det er lejernes indboforsikring, der skal erstatte evt. 
stjålne effekter. Ejendomskontoret omstiller låsene for håndværkernøgler, da en mistet 
håndværkernøgle mistænkes at være brugt hertil. 

 Der er indkøbt radiatorer til opsætning ved oliebeholder til tårnelevatorerne, da det viser sig, at 
flere driftstop skyldes at olien er blevet for kold. 

Orienteringen blev taget til efterretning 
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Punkt 4 på dagsorden  Igangværende projekter 

Diskussion/Beslutning:  

Skader: 

 Der har været brand nytårsnat hos grønthandler. Politiet er i skrivende stund ved at lave 
brandtekniske undersøgelser for at konstatere/udelukke at der er tale om påsat brand. 
Efterfølgende er undersøgelserne færdiggjort, og viser at branden ikke er forsætligt påsat. 

 Der har været tilkaldt brandvæsen til mindre brand i kælder i blok F. 

 Der har været vandskade i nr. 53 – hele th-siden har pt. affugtere opsat. 

 En enkelt lejlighed i nr 71 undersøges for skimmelsvamp. 

 

Bestyrelsen tog orienteringen til efterretning. 

 

Punkt 5 på dagsorden Arrangementer – kommende og afsluttede 

Diskussion/Beslutning:  

 Julemiddag for pensionister: 

Mange meget flotte tilbagemeldinger. Alligevel ønsker bestyrelsen at tage arrangementet op på 
næste afdelingsmøde for at høre om der er noget i arrangementet der måske skal ændres 
(tidspunkt eller lign.). Flere af de, der deltog i denne julemiddag har udtrykt ønske om, at 
bestyrelsen havde mere tid til at sidde sammen med dem under hele middagen. Flere ønsker også 
at de blå mænd deltager. 
For fremtiden vil arrangementet starte med en velkomstdrink og et gruppefoto. 

 Juletræsfest: 

Positive tilbagemeldinger. Børnene er glade for gaverne. Dette arrangement skal ligge fast hver 
den første søndag i december. 

 Fastelavn: 

Ejendomskontoret sørger for indkøb af fastelavnstønder. De undersøger også om børnehaven vil 
dekorere tønderne mod at vi giver dem 2 tønder. Der skal være præmier til bedst udklædte dreng 
og pige. 

 Høstfest: 

Ejendomskontoret skal købe et ekstra telt. 

 

EVENTUELT /  
Særlige bemærkninger: 

 Komfuret i selskabslokalet virker ikke optimalt. Ejd.kontor skal undersøge om det kan sælges 
og finde en bedre løsning til nyt komfur – ovn. Undersøg hos Bolind (Per Søgaard) 

 Næste møde er d. 02-02-2016 

 

 

 

 

  

 


